

MMAb2c華商個人金融網約定受款帳號申請書

MMAb2c.com Pre-designated Receiving Accounts Application Form

申請約定帳號資料將於次2日生效，請以英文填寫；約定受款帳號若為永豐銀行帳號且註記為警示、衍生管制帳號，則不可進行約定。The pre-designated receiving account on MMAb2c will be activated in 2 days. Please fill out the form in English. If the beneficiary account is flagged as a "Bank SinoPac Watch-listed Account" or "Bank SinoPac Derivative Watch-listed Account", it is not eligible to apply for a pre-designated receiving account.

申請人資料 Personal Information of Applicant

申請人 Applicant Name	姓 Last Name : <u>王</u> 名 First Name : <u>大仁</u>	請以正楷書寫 (Please write in regular script.)
身分證明文件 Identification Document	<input checked="" type="checkbox"/> 身分證 Identity Card <input type="checkbox"/> 護照 Passport <input type="checkbox"/> 其他 Other 身分證明文件/身分證統一編號 ID No. : <u>S123456789</u>	

約定受款帳號 Pre-designated Receiving Account	<input checked="" type="checkbox"/> 新增 Add	<input type="checkbox"/> 刪除 Delete	
受款人姓名 Beneficiary Name	DAVID LEE		
受款人地址 Beneficiary Address	NO.36, SEC.3, NANJING E.RD., ZHONGSHAN DIST., TAIPEI CITY, TAIWAN (R.O.C.)		
受款人帳號 Beneficiary A/C No.	666-666-666-6666		
銀行名稱 Beneficiary Bank Name	HSBC HONG KONG BRANCH	國別 Country	HK
銀行地址 Beneficiary Bank Address			
Bank SWIFT Code / ABA No. / CITAD Code	HSBCHKHHHKH		

約定受款帳號 Pre-designated Receiving Account	<input type="checkbox"/> 新增 Add	<input checked="" type="checkbox"/> 刪除 Delete	
受款人姓名 Beneficiary Name	JOE LI		
受款人地址 Beneficiary Address	NO.36, SEC.3, NANJING E.RD., ZHONGSHAN DIST., TAIPEI CITY, TAIWAN (R.O.C.)		
受款人帳號 Beneficiary A/C No.	002-008-0000000-1		
銀行名稱 Beneficiary Bank Name	BANK SINOPAC	國別 Country	TW
銀行地址 Beneficiary Bank Address			
Bank SWIFT Code / ABA No. / CITAD Code	SINOTWTP		

申請人另聲明並同意如下 Applicant hereby acknowledge and agree that

1.申請人已詳閱MMAb2c華商個人金融網服務條款約定書(得於MMAb2c網站 > 條款及細則下載)、「客戶使用網路銀行注意事項」中以顯著字體表示之重要約定事項，若有疑問之處已向永豐銀行提出詢問；經永豐銀行說明及解答，對重要約定事項已充分理解並同意其內容。

The applicant has carefully read the highlighted words of terms and conditions of the MMAb2c Services Agreement (downloaded from www.mmab2c.com > Terms and Conditions) and Internet Banking Service Usage Precautions. Bank SinoPac has explained and answered all the questions that the applicant asked, and the applicant has fully understood and agreed with the terms and conditions.

2.受款帳號除申請人在永豐銀行同名帳戶外，其他需事先以書面與永豐銀行申請約定受款帳號。轉帳匯款交易之每日最高限額及相關規定，依永豐銀行公佈在 MMAb2c網站 / 海外行動銀行之規定為準。

Except for the applicant-owned account(s) in Bank SinoPac, all the beneficiary accounts shall be applied for pre-designated receiving accounts to Bank SinoPac in advance. Remittance amount limit and related regulations are published on the MMAb2c.com/easy APP.

客戶聲明及簽章

申請人簽章 Applicant's Signature 王大仁 OR David.Wang

申請人於 2023 年 07 月 06 日攜回審閱 (審閱期間至少五日)。

The MMAb2c Service Agreement is carried back by the applicant for reviewing on (The agreement shall be reviewed by the applicant for at least 5 days).

申請人已審閱並充分了解全部條款，

The applicant has reviewed and fully understood all the terms and conditions

此致To

永豐商業銀行股份有限公司 Bank SinoPac

左列聲明請「二擇一」勾選

請填寫實際審閱期

若無須審閱期者，可選擇充分了解並填寫「無須五日審閱期」

申請人簽章 Applicant Signature

*如所申請之各區留存簽章樣式不同，請分別列示 (Please give the authorized signature)

客戶於本行開立帳戶時留存的授權印鑑(親簽)

王大仁 (台灣) David.Wang (香港) 授權印鑑 Authorized Signature

申請日期 Application Date : 2023 年 Year 07 月 Month 14 日 Day

銀行內部填寫欄位 For Bank Use Only

臺灣核章	香港核章	澳門核章	越南核章
※臺灣區以數位存款帳戶辦理申請且未留存授權印鑑，請核對確認客戶身分並確認親自簽名。 其它確認事項： <input type="checkbox"/> 完成核對申請人親簽及身分證件正確無誤； <input type="checkbox"/> 完成驗證簡訊OTP； <input type="checkbox"/> 完成查詢分行系統「H0600」，約定受款帳號無註記警示、衍生管制事項； <input type="checkbox"/> 完成查詢臺灣「內政部警政署165全民防騙網」，約定受款帳號無通報疑涉詐欺境外帳戶。 (海外帳戶不適用)			
注意事項			
分行簽核人員：_____			
各區設定單位	<input type="checkbox"/> 臺灣 <input type="checkbox"/> 香港 <input type="checkbox"/> 澳門 <input type="checkbox"/> 越南	經辦	覆核

注意事項新增確認「H0600」及「165防騙網」，請於查詢後勾選